

Title (en)

Colour card for mounting textile patterns.

Title (de)

Farbkarte zur Halterung von Textilmustern.

Title (fr)

Carte de couleur pour la fixation d'échantillons de textile.

Publication

EP 0304586 A2 19890301 (DE)

Application

EP 88110427 A 19880630

Priority

DE 8711542 U 19870826

Abstract (en)

The intention is to provide a colour card for textile patterns, in which the collection can be conveniently changed and each textile pattern can be brought into direct contact with another material. To this end, a pattern folder is provided, having receiving pages (12). Flexible strips (14), (16), on each of which a plurality of textile patterns (18) are affixed in the longitudinal direction, adjoining each other, are attached to the receiving pages (12) by hook-and-loop fasteners (22), (24). The receiving pages (12) are formed by strips (30), (32) folded in a zigzag formation. <IMAGE>

Abstract (de)

Es soll eine Farbkarte für Textilmuster geschaffen werden, bei welcher eine bequeme Änderung der Kollektion möglich ist und jedes Textilmuster in unmittelbaren Kontakt mit einem anderen Stoff gebracht werden kann. Zu diesem Zweck ist eine Mustermappe mit Aufnahmeseiten (12) vorgesehen. Biegsame Streifen (14, 16), auf denen jeweils eine Mehrzahl von Textilmustern (18) in Längsrichtung aneinander anschließend angebracht sind, sind durch Klettverschlüsse (22, 24) auf den Aufnahmeseiten (12) angebracht. Die Aufnahmeseiten (12) sind von zickzackförmig gefalteten Streifen (30, 32) gebildet.

IPC 1-7

G09F 5/04

IPC 8 full level

G09F 5/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

G09F 5/04 (2013.01); **G09F 5/042** (2013.01)

Cited by

EP0587321A3; EP1209001A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE FR IT

DOCDB simple family (publication)

DE 8711542 U1 19871029; EP 0304586 A2 19890301; EP 0304586 A3 19901122

DOCDB simple family (application)

DE 8711542 U 19870826; EP 88110427 A 19880630